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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:1692 Brist på kemikalier för vattenrening

I ett TT-meddelande nyligen uttalar sig Svenskt Vattens vd Pär Dalhielm om att 
det råder en allvarlig brist på kemikalier som är nödvändiga för att rena dricks- 
och avloppsvatten. Kemikalieinspektionen har studerat frågan och 
rekommenderar att ett beredskapslager av nödvändiga kemikalier ska anordnas. 
Något som känns ytterst angeläget mot bakgrund av rådande läge. Enligt 
nämnda TT-meddelande kommer kemikalierna för vattenrening att räcka till 
efter sommaren. Detta är oroväckande information.

Med hänvisning till ovan vill jag fråga klimat- och miljöminister Annika 
Strandhäll:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att lösa den akuta situation som 
nu råder då det gäller den förestående bristen på kemikalier?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-08
Besvaras senast
2022-06-15 kl. 12.00


